

The Nutcracker Ticket Exchange/Refund Form (For 22 Dec 2022 7:30pm performance)
《胡桃夾子》換票 / 退款表格 (2022 年 12 月 22 日 7:30pm 場次)

個人資料 Personal Data

姓氏 Surname _____ 名字 First Name _____

地址 Address _____

^Exchanged tickets or refund cheque will be mailed to this address 換購門票或退款支票將以郵寄方式寄至此地址

電話 Telephone _____ *電郵 Email _____

* We will confirm receipt of your form by email within 14 working days 我們收到此表格後，將於十四個工作天內向閣下發送確認電郵

所持門票資料 Ticket Information

**** Please mail the original intact ticket (with stub) to us 請把完整門票正本 (必須連票根) 寄回給我們 ****

演出場次 Performance Date and Time _____

所持成人門票數目 No. of Standard Tickets _____ 票價 Ticket Price _____

所持優惠門票數目 No. of Concessionary Tickets _____ 票價 Ticket Price _____

座位編號 Seat No(s). _____

請繼續支持我們，您可選擇 Your continued support is very much appreciated. We warmly invite you to:

1 更換以下節目相近票區或換購更高票價門票*，我們將於稍後聯絡閣下通知換票詳情。

() Exchange your *The Nutcracker* ticket(s) for one of the below productions – similar or higher seating zone.* We will contact you at a later date for ticketing arrangements.

*可補差價換購更高票價門票 For a higher tier zone, you can pay the price difference.

	<p>中國光大控股有限公司榮譽呈獻《舞姬》 2023年6月2至4日(五7:30pm、六至日2:30pm及7:30pm) 香港文化中心大劇院 6歲或以上</p> <p>China Everbright Ltd. Proudly Presents <i>La Bayadère</i> 2-4 June 2023 (Fri 7:30pm, Sat-Sun 2:30pm & 7:30pm) Grand Theatre, Hong Kong Cultural Centre Ages 6 and above</p>
	<p>《胡桃夾子》 2023年12月15至26日 香港文化中心大劇院 3歲或以上</p> <p><i>The Nutcracker</i> 15-26 December 2023 Grand Theatre, Hong Kong Cultural Centre Ages 3 and above</p>

2 () 捐贈門票 Donate ticket(s)

門票款項將捐至共融基金讓更多未有機會現場欣賞演出的人士能親身接觸芭蕾舞。

Cost of the ticket(s) will be donated to our Accessibility Fund for make ballet accessible to those who may not otherwise be able to enjoy a live ballet performance.

3 () **支票退款 Refund ticket(s) via cheque**

門票款項將以劃線支票退款，並郵寄至以上地址；請填寫支票抬頭資料：

Refund will be made by crossed cheque and sent to the above address. Please provide the cheque payee information below:

退款支票抬頭 Cheque payable to _____

4 () **轉帳退款 Refund ticket(s) via bank transferral**

門票款項將以銀行轉帳處理，請填寫銀行戶口資料：

Refund will be made via bank transferal. Please provide bank account information below.

收款人銀行戶口名稱 Name of Bank Account Holder: _____

收款人之收款銀行名稱 Bank Name: _____

收款人銀行戶口號碼 Bank Account Number: _____

請填妥此表格，於 2023 年 1 月 20 日(五)下午 6:00 前以電郵(marketing@hkballet.com)、傳真(+852 2572 8035)或郵遞給香港芭蕾舞團(地址：香港跑馬地藍塘道 60 號地下)。另也請把完整門票正本(必須連票根)交回給我們以處理申請。我們收到此表格後，將於十四個工作天內向閣下發送確認電郵。換購門票或退款支票將以郵寄方式寄出。

Please complete this form and return it to us by email (marketing@hkballet.com), fax (+852 2572 8035) or mail (Address: Ground Floor, 60 Blue Pool Road, Happy Valley, Hong Kong) by 20 January 2023 (Fri) at 6pm. Please also return the original intact ticket (with stub) to us for processing. We will confirm receipt of your form by email within 14 working days. Exchanged tickets or refund cheque will be sent out by post.

Hong Kong Ballet would like to share with you the latest news of our exciting performances and events. We intend to use your personal data for direct marketing but we may not so use your personal data unless we have received your consent. Please indicate your consent for us to send you marketing information by ticking the box provided. 香港芭蕾舞團希望你和你分享舞團精采表演及其他節目的最新資訊。我們擬使用你的個人資料作直接促銷，除非我們已取得你的同意，否則我們不可以如此使用閣下的個人資料。請你在空格內加上剔號以示同意我們用以下方式向你發放推廣資訊。

- Mobile Text Message 流動電話短訊
 By Phone 電話
 By Email 電郵
 By Post 郵寄

Your Signature 簽署

Name 姓名

Date 日期